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Írásbeli kérdés

Dr. Kövér László úrna k
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgyűlésrő l szóló tv. 42. § (8) alapján bejelentem, hogy írásbeli kérdést kívánok benyújtan i
Dr. Hende Csaba honvédelmi miniszter úrho z

„Az önkéntes tartalékos rendszerrő l”

címmel .

A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

A Fidesz-kormány egyetlen honvédelmi projektje az önkéntes tartalékos rendszer. Most nem a
rendszer teljesen elhibázott voltáról kívánom kérdezni, hanem néhány fontos részletr ő l .

1. Mi annak az oka, hogy az önök által szolgálati járadékossá alázott egykor szolgálati
nyugdíjjal rendelkező kollégák sokszor a meglévő rendfokozatuknál alacsonyabb
rendfokozatban szolgálhatnak önkéntes tartalékosként?

2. A Hjt. értelmében az önkéntes tartalékos szolgálati jogviszonyt a katonai szolgálatr a
rendelkezésre állás időszakában az állományilletékes parancsnok és az önkéntes tartaléko s
indokolás nélkül, egyoldalúan megszüntetheti . Kérdezem, hogy a rendszer elindítása ót a
hány személynek szüntette meg a szolgálati jogviszonyát egyoldalúan az állományilletéke s
parancsnok? Kérem, hogy a számokat alakulatonként részletezze.

3. Kérem, tájékoztasson arról, hogy a kiképzési időn túl milyen foglalkoztatási rendet
alakítottak ki az önkéntes tartalékosok számára, továbbá, hogy laktanyai elhelyezésüke t
milyen módon oldották meg .

Budapest, 2012. szeptember 26 .
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